
KNUDSVEJ       Referat fra bestyrelsesmøde møde den 17. januar 2025  

Nu med indsatte svar/kommentarer efter Markvandring i dag den 13. februar med Lars og Lene 

Til stede er Jannik, Katja og Elisabeth 

Der er ingen formel dagsorden, så punkterne kommer lidt tilfældigt 

1. Der er meget koldt i vaskeriet: Kan det store udtræk lukkes og eller gøres mindre? 

Det er ikke muligt at lukke det store aftræk, idet tørretumbleren skal have luftcirkulation 

2. Beklædning på undersiden af trapperne (Lydisolering) er flere steder i stykker, kan de skiftes? 

Det kommer på budgettet til næste år og vi vil undersøge om akustikplader kan anvendes. 

3. Dørlåsen i opgang 7 driller ind imellem, kan det ordnes? 

Lars har tjekket den i dag og har ikke fundet nogen fejl. 

4. Flaskecontaineren flyttes: Er skrevet til Lars. Der er bestilt flytning ved Herning kommune to gange. 

Nu håber vi så at det sker inden så længe 

5. Højbede til blomster og grøntsager: Nej tak 

6. Sommerkomsammen: Skal vi prøve at lave noget grillarrangement for beboerne? Ja det arbejder vi 

videre med. 

7. Afdelingsmøde: Vi finder et andet sted i 2025,evt. Kuplen (Golfklubben): Det bliver sandsynligvis 

sidst i juni måned. 

8. Der er en støvsuger i kælderen, men hvor er poserne?: Støvsugeren tilhører ikke afdelingen, så 

derfor indkøbes der ikke støvsugerposer. 

9. Glasaltaner: Er der muligt at lave fælles rengøring med fx algerens?: Der kan eventuelt bestilles en 

vinduespudser, men udgiften vil blive pålagt lejerne. Så det må vi lige overveje igen. 

10. Flagstangen ønskes rengjort og så en ny snor. Og hvor er flaget? Lars sørger for dette arbejde. 

Flaget befinder sig i det ”nye” møbelrum. 

11. Fuger: Det er bemærket at fugerne visse steder smuldrer: De bliver efterset når nu der er stillads 

oppe. 

12. Budget 2025- 2035: Vi gennemgik tallene i dag ifm. markvandring. Vi skal have en snak om 

eventuelt udskiftning af køkkener i fremtiden. 


